

# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: info@sultansschool.org

Website: sultansschool.org



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: info@sultansschool.org

موقع الإنترنت: www.sultansschool.org

4<sup>th</sup> September 2019

## Re: PRIMARY SKI TRIP – MARCH 2020

Dear Parents,

After a five year gap, we are hoping to run a Primary ski trip next March. I hope this initial letter will answer all your questions but should there be anything I have missed, please do not hesitate to contact me on:

[primaryh@sultansschool.org](mailto:primaryh@sultansschool.org)

We want to offer a family trip for Primary pupils and their parents which will provide quality tuition in a small resort, where everyone can develop their skills in a safe and fun-filled environment. Snowtraxx International and the Italian town of Andalo offer the perfect combination.

Snowtraxx International specialises in ski trips for international schools and colleges. They have worked in school travel for nine years and are have strong relationships with schools in Dubai, Qatar, Bahrain, Hong Kong, China, Kuala Lumpur and Thailand and here in Oman.

Andalo is the resort we used previously and offers an ideal place in which to learn or to extend already existing skills. Andalo has been described as "Italy's finest ski resort" set in the heart of the Brenta Dolomites, a UNESCO world heritage site. *"The Paganella/Andalo ski area is served by numerous modern ski lifts, connecting all the routes and with an hourly capacity of 27,000 people: two detachable 8-seater gondola lines, five detachable 4-seater chair lifts, four 4-seater chair lifts and three 2-seater chair lifts. The ski area can satisfy the requirements of any skier thanks to the easy and medium level slopes and the 'black' advanced slopes for more expert skiers. Beginners can learn the basics on the school fields, two of which are on the mountain with the other two in town, and there are also games for children. The skiing season is guaranteed from the beginning of December thanks to our artificial snow-making plants covering up to 100% of the area, and by our professional staff attending the slopes. The Paganella Brenta Skipass is also part of the 'Dolomiti Adamello Brenta Skirama'. Cross-country skiers can enjoy the snow at the Andalo sports centre where there are two circuits, one is 3 Km long and lit by night, and the other is a concentric 5 km route through the woods."* Its key facilities include:



University of Cambridge  
Local Examinations Syndicate  
International Examinations



United Nations  
Educational, Scientific and  
Cultural Organization



INTERNATIONAL BACCALAUREATE  
WORLD SCHOOL

# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

Website: [sultansschool.org](http://sultansschool.org)



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

موقع الإنترنت: [www.sultansschool.org](http://www.sultansschool.org)

- 65 km of slopes with a vertical descent of 1042 -2125 m
- Runs suitable to all levels of skier or snowboarder
- Fantastic facilities for advanced skiers and snowboarders
- Excellent snowpark
- Modern lift system
- Plenty of shops and pizzerias (at affordable prices)
- Good range of evening entertainment

You can discover more about Andalo at: [www.paganella.net](http://www.paganella.net)

We will be staying at the Hotel Splendid. It has been recommended to us by Snowtraxx "because it is a family hotel with a children's playroom and good facilities for children. The hotel is very comfortable and 250m from the main gondola in Andalo. The hotel is central and very close to shops and restaurants. There are supermarkets close by. We also have a ski depot at the bottom of the beginner slopes and gondola, meaning that clients do not have to lug heavy equipment to/from the hotel each day. You do not have to walk in ski boots and with skis to the lifts and can walk in your normal shoes. This makes a huge difference and allows ski equipment to be securely stored at the gondola each evening. The hotel is also good at catering for different dietary requirements. We have sent many schools from the Middle East to the Hotel Splendid in Andalo and they have been very well looked after. Overall we feel that the Hotel Splendid would be a good option for your group with families. In terms of the Hotel Splendid meeting your parameters, it is a good family hotel which I know will suit your group." All sixty-two bedrooms are en-suite with hairdryer, TV, telephone and balcony. They serve a buffet breakfast and a four-course evening meal with salad buffet.

You can read more about the hotel at: <http://www.splendidhotelandalo.it/eng/prezzi.htm>

## Proposed itinerary:

### Day 0 (Friday, 20<sup>th</sup> March)

Depart Muscat

Arrive Milan Malpensa

### Day 1 (Saturday, 21<sup>st</sup> March)

Depart Milan

Executive coach transfer to Andalo, approximately two hours

(The coach will stop off en route for coffee and a snack)

Check in to accommodation

# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

Website: [sultansschool.org](http://sultansschool.org)



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

موقع الإنترنت: [www.sultansschool.org](http://www.sultansschool.org)

Welcome Meeting and ski rental

## Day 2 (Sunday, 22<sup>nd</sup> March)

**a.m.** Breakfast in the hotel

Three hours of morning ski lessons

**p.m.** Hot snack lunch in a mountain restaurant

Two hours of afternoon ski lessons

Family time or exploring the town

Dinner in the hotel

*Possible Evening Activity: Sledging*

## Day 3 (Monday, 23<sup>rd</sup> March)

**a.m.** Breakfast in the hotel

Three hours of morning ski lessons

**p.m.** Hot snack lunch in a mountain restaurant

Two hours of afternoon ski lessons

Family time or exploring the town

Dinner in the hotel

*Possible Evening Activity: Go-cart racing*

## Day 4 (Tuesday, 24<sup>th</sup> March)

**a.m.** Breakfast in the hotel

Three hours of morning ski lessons

**p.m.** Hot snack lunch in a mountain restaurant

Two hours of afternoon ski lessons

Family time or exploring the town

Dinner in the hotel

*Possible Evening Activity: Ice skating*

## Day 5 (Wednesday, 25<sup>th</sup> March)

**a.m.** Breakfast in the hotel

Three hours of morning ski lessons



University of Cambridge  
Local Examinations Syndicate  
International Examinations



United Nations  
Educational, Scientific and  
Cultural Organization



IB  
International Baccalaureate

# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

Website: [sultansschool.org](http://sultansschool.org)



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

موقع الإنترنت: [www.sultansschool.org](http://www.sultansschool.org)

- p.m.** Hot snack lunch in a mountain restaurant  
Two hours of afternoon ski lessons  
Family time or exploring the town  
Dinner in the hotel  
Evening Activity: **Pizza evening**

## Day 6 (Thursday, 26<sup>th</sup> March)

- a.m.** Breakfast in the hotel  
Three hours of morning ski lessons
- p.m.** Hot snack lunch in a mountain restaurant  
Two hours of afternoon ski lessons  
Family time or exploring the town  
Dinner in the hotel  
*Possible Evening Activity: **Swimming***

## Day 7 (Friday, 27<sup>th</sup> March)

- a.m.** Breakfast in the hotel  
Three hours of morning ski lessons
- p.m.** Hot snack lunch in a mountain restaurant  
Two hours of afternoon ski lessons  
Family time or exploring the town  
Dinner in the hotel  
Evening Activity: **Presentation evening and award ceremony with ski Instructors**

## Day 8 (Saturday, 28<sup>th</sup> March)

- a.m.** Breakfast in hotel  
Coach transfer to Milan Malpensa Airport  
Return flight home  
Arrive Muscat



University of Cambridge  
Local Examinations Syndicate  
International Examinations



United Nations  
Educational, Scientific and  
Cultural Organization



Associated  
Schools



# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

Website: [sultansschool.org](http://sultansschool.org)



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

موقع الإنترنت: [www.sultansschool.org](http://www.sultansschool.org)

## Ski Lessons

Snowtraxx operates its own Snowsport school in Italy. Their own British Instructors will teach each of our groups and look after us while skiing. All their instructors are fully qualified and also hold a valid first aid certificate.

They operate small class sizes of one instructor for every eight students to allow maximum enjoyment, safety and learning. If parents wish to arrange additional ski lessons in the afternoon, this is also possible at an additional cost.

Ski school usually begins with children who are eight years or older but if we have younger children in the group, a special "juniors class" will be arranged.

## Teaching Staff & Tour Guide

Snowtraxx will provide our group with an English speaking tour guide along with resort staff and counsellors who will be based with our group for the duration of the tour.

## Safety

Whilst we hope we will not need them, there is a national hospital in Trento and several local doctors' clinics in the village should medical attention be required.

## Clothing and equipment

Snowtraxx offer a service whereby they provide international schools the option to rent ski suits for the week. This means students do not have to purchase expensive ski jackets or suits prior to travel or carry them in their baggage. These can be ordered before we arrive in the resort and they will be delivered and fitted in the hotel by our resort staff. If a student requires a different size, this is no problem – they can provide another size the same day as they carry an extensive stock.

Snowtraxx use Intersport for their ski rental. This is one of the premier shops in the resort.

## Flights and Transfer

We fly to Milan Malpensa airport. As many parents on our previous trips decided to extend their holiday in Italy after we had finished skiing; on this trip we will be asking you to make your own flight arrangements. You will need to fly from Muscat by Oman Air to Milan on Friday, 20<sup>th</sup> March. There are currently two flights a day but you will need to arrive in Italy in time to check in to the Holiday Inn at the airport where we will stay that night. Snowtraxx will meet us there the following morning to transfer us to Andalo. You then can either fly directly back to Oman on Saturday, 28<sup>th</sup> or extend your stay in Europe.



University of Cambridge  
Local Examinations Syndicate  
International Examinations



United Nations  
Educational, Scientific and  
Cultural Organization



UNESCO  
Associated  
Schools



IB  
WORLD SCHOOL

# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

Website: [sultansschool.org](http://sultansschool.org)



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

موقع الإنترنت: [www.sultansschool.org](http://www.sultansschool.org)

## Visas

You will need to ensure that you and your family have a Schengen visa which will enable you to enter the European Union.

## Sports & Travel Insurance

You will need to arrange your own travel insurance before we leave. Please ensure this includes winter sports cover.

*Snowtraxx are able to provide you with a suitable travel insurance policy upon request.*

## The ski trip price includes the following:

- Transfer from the Holiday Inn, Malpensa and Andalo; and then Andalo and Malpensa Airport
- All applicable taxes and tolls including departure taxes, road tolls and resort tax
- 7 nights' half-board accommodation at the Hotel Splendid
- 6 days' hot lunch in a mountain restaurant, supervised by their instructors
- 6 days' hire of skis, boots and ski-poles
- Overnight ski and snowboard storage at the bottom of the gondola in Andalo
- 6 x 5 hours ski tuition plus 1 hour supervised lunch
- 6 full day lift pass for children in the Paganella ski area. (There is a supplement for adults of about 40 OR per adult)
- 6 supervised après ski activities to include a presentation evening, quiz evening, movie evening & sledging
- Ice skating in Andalo
- Swimming in Andalo
- Pizza evening in Andalo
- Snowtraxx resort team and chaperones dedicated to supervising evening activities and offering 24 hour attention
- Snowtraxx Snowsport School certificates and presentation evening
- Helmet hire

There are supplements for snowboarding.

**Cost** (based on current currency rates with the Euro – and these may change)

Hotel and items listed above:

Child place – 680 OR per person

Adult place – 730 OR per person

## The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

Website: [sultansschool.org](http://sultansschool.org)



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: [info@sultansschool.org](mailto:info@sultansschool.org)

موقع الإنترنت: [www.sultansschool.org](http://www.sultansschool.org)

Adult ski pass – 40 OR per person

Ski wear – if you do not have your own (jacket and pants) – 35 OR per person per week

Sports & travel insurance (to be arranged by families separately)

I trust this answers all your immediate questions and will make you wish to join our third Primary ski trip. I would like to invite you to a more detailed presentation about the proposed trip which will be held in the Board room at 3.00 on Sunday, 15<sup>th</sup> September. This will also provide the opportunity for you to ask any questions you may have. We will then confirm bookings during October.

Kind regards,

Dr Stuart C Bradley – Head of Primary



University of Cambridge  
Local Examinations Syndicate  
International Examinations



United Nations  
Educational, Scientific and  
Cultural Organization



International  
Baccalaureate  
Schools





4 سبتمبر 2019

الأفاضل أولياء الأمور الأعزاء،

**الموضوع: رحلة التزلج لطلاب المدرسة الابتدائية - مارس 2020**

بعد مضي خمس سنوات، نأمل في تنفيذ رحلة تزلج لطلاب المدرسة الابتدائية في شهر مارس المقبل. أمل أن تجيب هذه الرسالة الأولية على جميع أسئلتكم، وفي حالة وجود أي شيء فإني؛ فلا تترددوا في الاتصال بي على البريد الإلكتروني

[primaryh@sultansschool.org](mailto:primaryh@sultansschool.org)

نود تقديم رحلة عائلية لطلاب الابتدائية وذويهم حيث يتلقون تعليماً قيمياً يوفر للجميع الإمكانية لتنمية مهاراتهم، وذلك ضمن جو آمن وممتع. وقد رأينا أن ذلك يتوفر لنا عن طريق الشركة السياحية "سنوتراكس" (Snowtraxx International)، والبلدة الإيطالية أندالو.

إن شركة "سنوتراكس" متخصصة في تصميم رحلات التزلج للمدارس الدولية والكليات، وقد عملت مع المدارس لمدة تسع سنوات. كما لديها صلات قوية مع مدارس في دبي، وقطر، والبحرين، وهونغ كونغ، والصين، وكوالالمبور، وتايوان، وهنا في عمان.

أندالو هو ذلك المنتج الذي استخدمناه مسبقاً، ويوفر مكاناً مثالياً للتعلم أو لتوسيع المهارات الموجودة بالفعل. لقد تم وصف أندالو بـ "منتجع التزلج الأفضل في إيطاليا"، وتقع في وسط برينتا دولوميتس، المصنفة موقعاً تراثياً من قبل اليونسكو. تتمتع

منطقة التزلج باغانيلو/أندالو بمصاعد تزلج حديثة تربط جميع طرقها، وتستوعب 27,000 متزلج في الساعة: خطين من العربات بثمانية مقاعد يمكن فصلها، وخمسة مصاعد بأربعة مقاعد يمكن فصلها، وأربعة مصاعد بأربعة مقاعد، وثلاثة مصاعد بمقعدين. تلي منطقة التزلج بسهولة

متطلبات أي متزلج نظراً لمنحدراتها السهلة والمتوسطة، إلى جانب منحدراتها "السوداء" المتقدمة للمتزلجين المتمكنين. يمكن للمبتدئين تعلم الأساسيات في ساحات المدرسة الموجود اثنان منها في الجبل، والاثنان الآخران في المدينة. وهناك أيضاً ألعاب للأطفال. إن موسم التزلج

مضمون من أوائل شهر ديسمبر، وذلك بسبب مرافق إنتاج الثلج الصناعي ليعطي المساحة كاملة، كما أن المدربين المهنيين موجودون على المنحدرات. إن المكوث في المنتجع يعطينا حق استخدام المنحدرات. يستطيع المتزلجون عبر المنحدرات الاستمتاع بالثلج في مركز أندالو

الرياضي حيث توجد دائرتان، واحدة بطول 3 كلم وهي مضاءة في الليل، والأخرى متحدة المركز ومكونة من طرقات داخل الغابة بطول 5 كلم". بعض السمات الرئيسية:

- 65 كلم من المنحدرات بنزول عامودي من 1042 إلى 2125 م.
- الساحات مناسبة لكل مستويات التزلج والتزلج على الألواح.
- مرافق رائعة للمتزلجين والمتزلجين على الألواح المتقدمين.
- حلبة تزلج ممتازة.
- نظام مصاعد حديث.
- العديد من المحلات التجارية ومطاعم البييتزا (بأسعار معقولة).
- مجموعة متنوعة من الأنشطة الترفيهية المسائية.

يمكنكم اكتشاف المزيد حول أندالو من خلال زيارتكم إلى الموقع الإلكتروني [www.paganella.net](http://www.paganella.net)

سوف نقيم في فندق Splendid بتوصية من شركة Snowtraxx : "لأنه فندق عائلي يضم غرفة ألعاب وتسهيلات أخرى للأطفال. إنه فندق مريح يبعد 250 م عن مركز المصاعد الرئيس في أندالو. إن موقع الفندق مركزي، فهو قريب جداً من الأسواق والمطاعم، وهناك أسواق مركزية قريبة. كما هناك مخزن لأدوات التزلج عند مركز مصاعد المبتدئين في أسفل المنحدرات، مما يعني أن الزبائن لا يحتاجون إلى حمل معداتهم

الثقيلة من الفندق وإليه كل يوم. هذا يحدث فرقاً كبيراً، فأنت لست مضطراً للمشي منتعلاً بأحذية وزلاجات التزلج إلى المصاعد، بل يمكنك المشي بحذاءك العادي، كما يمكنك تخزين معدائك عند المصاعد كل مساء. إن الفندق جيد أيضاً بالتنوع الغذائي الذي يقدمه ليلاي جميع الاحتياجات. لقد

أرسلنا عدة مدارس من الشرق الأوسط إلى فندق Splendid في أندالو حيث تلقوا عناية فائقة. بشكل عام، نعتقد بأن هذا الفندق سيكون خياراً جيداً لمجموعتكم التي تتضمن عائلات، وسيلبي احتياجاتكم. "إن الغرف، وعددها 62 غرفة، مزودة بمجفف شعر، وتلفاز، وهاتف، وشرفة. يقدم

الفندق الفطور بشكل بوفيه، أما وجبة العشاء فمكونة من أربعة أطباق مع بوفيه السلطة.

يمكنكم قراءة لمزيد عن الفندق: <http://www.splendidhotelandalo.it/eng/prezzi.htm>

**البرنامج المقترح:**

**اليوم (الجمعة 20 مارس)**

مغادرة مسقط



# The Sultan's School

P.O Box: 665, Postal Code: 121

Sultanate of Oman

Tel: (968) 24536777, Fax: (968) 24536997

Email: info@sultansschool.org

Website: sultansschool.org

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



مدرسة السلطان

ص.ب : ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي : ١٢١

سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس : ٢٤٥٣٦٩٩٧ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: info@sultansschool.org

موقع الإنترنت: www.sultansschool.org

الوصول إلى مطار ميلان مالبييزا

## اليوم الأول (السبت 21 مارس)

مغادرة ميلان

الانتقال بحافلة مميزة إلى أندالو - ما يقرب ساعتين

(ستتوقف الحافلة في الطريق لتناول القهوة ووجبة خفيفة)

الوصول إلى مكان الإقامة

لقاء ترحيبي، واستئجار معدات التزلج

## اليوم الثاني (الأحد 22 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق

ثلاث ساعات من دروس التزلج الصباحية

بعد الظهر وجبة غداء ساخنة في مطعم على الجبل

وقت للعائلة، التجول واستكشاف المدينة

العشاء في الفندق

النشاط المسائي: التمزج (Sledging)

## اليوم الثالث (الاثنين 23 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق

ثلاث ساعات من دروس التزلج الصباحية

بعد الظهر وجبة غداء خفيفة ساخنة في مطعم على الجبل

وقت للعائلة، التجول واستكشاف المدينة.

العشاء في الفندق

النشاط المسائي: سباق العربات

## اليوم الرابع (الثلاثاء 24 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق

ثلاث ساعات من دروس التزلج الصباحية

بعد الظهر وجبة غداء خفيفة ساخنة في مطعم على الجبل

وقت للعائلة، التجول واستكشاف المدينة.

العشاء في الفندق

النشاط المسائي: التزلج على الجليد

## اليوم الخامس (الأربعاء 25 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق

ثلاث ساعات من دروس التزلج الصباحية

بعد الظهر وجبة غداء خفيفة ساخنة في مطعم على الجبل

وقت للعائلة، التجول واستكشاف المدينة

العشاء في الفندق

النشاط المسائي: أمسية البييتزا

## اليوم السادس (الخميس 26 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق

ثلاث ساعات من دروس التزلج الصباحية

بعد الظهر وجبة غداء خفيفة ساخنة في مطعم على الجبل

وقت للعائلة، التجول واستكشاف المدينة

العشاء في الفندق

النشاط المسائي: السباحة



University of Cambridge  
Local Examinations Syndicate  
International Examinations



United Nations  
Educational, Scientific and  
Cultural Organization



International  
Baccalaureate  
Organization



## اليوم السابع (الجمعة 27 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق

ثلاث ساعات من دروس التزلج الصباحية

بعد الظهر وجبة غداء خفيفة ساخنة في مطعم على الجبل

وقت للعائلة، التجول واستكشاف المدينة

العشاء في الفندق

النشاط المسائي: عرض، وحفل توزيع للجوائز بحضور مدربي التزلج.

## اليوم الثامن (السبت 28 مارس)

صباحاً الفطور في الفندق.

الذهاب بالحافلة إلى مطار ميلانو مابينزا.

رحلة العودة إلى الوطن

الوصول إلى مسقط

## دروس التزلج

تدير شركة "سنوتراكس" مدرسة التزلج الخاصة بها في إيطاليا. وسيقوم مدربهم الخاص البريطاني بتعليم مجموعتنا والاعتناء بنا خلال التزلج. إن جميع المدربين التابعين للشركة يتمتعون بكفاءة عالية، ولديهم شهادة بالإسعافات الأولية معتمدة. سيقسمون المتدربين إلى مجموعات صغيرة، حيث سيكون لكل ثمانية طلاب مدرب، وذلك أفضل بالنسبة للاستمتاع، والأمان، والتعلم. إذا رغب أولياء الأمور بزيادة عدد الحصص في الفترة المسائية، يمكنهم ذلك لقاء ثمن إضافي. تبدأ المدرسة بتعليم الطلاب من السن الثامنة وما فوق، ولكن إذا كان هناك أطفال دون الثامنة في المجموعة فبالإمكان ترتيب دروس خاصة لـ "فئة الصغار".

## المدربون والدليل السياحي

سنقدم لنا شركة "سنوتراكس" دليلاً سياحياً يتكلم الإنكليزية، بالإضافة إلى موظفي المنتجع والمرشدين المخصصين لمجموعتنا طوال فترة الرحلة.

## السلامة

نأمل بأن لا نحتاج إلى أية رعاية طبية، ولكن هناك مستشفى وطني في ترينو، إلى جانب عيادات للأطباء المحليين في القرية، إذا لزم الأمر.

## الملابس والمعدات

تقدم شركة "سنوتراكس" للمدارس الدولية خدمة تأجير بدلات التزلج لمدة الإقامة لمن يرغب. هذا يعني أن الطلاب غير مضطرين لشراء جاكيت أو بدلة تزلج باهظة الثمن قبل السفر، أو حملها في حقيبة السفر، إذ يمكننا أن نطلب مسبقاً من الشركة تأمين هذه الملابس وإحضارها لنا إلى الفندق عند الوصول، حيث يمكن لموظفي المنتجع تعديلها حسب مقاساتنا، أو إحضار مقاسات أخرى في اليوم ذاته، فهم يحتفظون بمجموعة واسعة من هذه الملابس.

تستخدم "سنوتراكس" محل إنترسبورت لاستئجار معدات التزلج، وهو من أفضل المتاجر الموجودة في المنتجع.

## الرحلات الجوية والتنقل

سوف نسافر إلى مطار ميلانو مابينزا. نظراً لأن العديد من الآباء في رحلتنا السابقة قرروا تمديد عطلتهم في إيطاليا بعد الانتهاء من التزلج؛ سوف نطلب منكم في هذه الرحلة القيام بترتيبات الطيران الخاصة بكم. ستحتاج إلى السفر من مسقط على متن الطيران العماني إلى ميلانو يوم الجمعة الموافق 20 مارس. حالياً تتوفر رحلتان في ذلك اليوم، ولكن عليكم الوصول إلى إيطاليا في الوقت المناسب لإتمام إجراءات الحجز في فندق Holiday Inn في المطار، حيث سنقيم فيه في تلك الليلة. في صبيحة اليوم التالي سوف يقابلنا منظم رحلات التزلج (Snowtraxx) هناك، وذلك لنقلنا إلى أندالو. يمكنك بعد ذلك العودة مباشرة إلى عُمان يوم السبت الموافق 28 مارس أو تمديد إقامتك في أوروبا.

## التأشيرات

سوف تحتاج إلى التأكد من حصولك أنت وعائلتك على تأشيرة (Schengen) التي ستمكنك من دخول الاتحاد الأوروبي.

## التأمين على السفر والرياضة



يتعين على أولياء الأمور القيام بترتيب التأمين على سفرهم قبل المغادرة. تأكدوا من أن التأمين يغطي رياضة الشتاء. يمكن لشركة "سنوتراكس" أن توفر لكم التأمين الصحي المناسب عند الطلب.

## يشمل سعر رحلة التزلج ما يأتي:

- النقلات من فندق Holiday Inn، ومالبيزنا وأندالو، ثم أندالو ومطار مالبيزنا.
  - جميع الضرائب المطلوبة، إيما في ذلك ضرائب المغادرة في المطار، أو على الطريق، أو في المنتجع.
  - الإقامة سبع ليالي في فندق رائع مع وجبتين لمدة سبعة أيام.
  - ست وجبات غداء ساخنة على الجبل بإشراف المدربين.
  - استئجار المزلج، والحذاء، وعصي التزلج لمدة ستة أيام.
  - الإيداع الليلي للمزلج وألواح التزلج عند أسفل المصاعد في أندالو.
  - دروس يومية لمدة ثلاث ساعات، مع ساعة غداء تحت الإشراف، لمدة ستة أيام.
  - إذن مرور للأطفال لاستخدام المصاعد طوال اليوم في منطقة التزلج باغانيللا، لمدة ستة أيام (هناك رسم إضافي للراشدين، حوالي 40 ر.ع. للشخص).
  - أنشطة ما بعد التزلج، تحت الإشراف، وتشمل عرض مسائي، وأمسية مسابقة المعلومات، وأمسية السينما والتزلج.
  - التزلج على الجليد في أندالو.
  - السباحة في أندالو.
  - أمسية بيتزا في أندالو.
  - جميع النقلات إلى أنشطة ما بعد التزلج.
  - فريق "سنوتراكس" والمرافقون المشرفون على الأنشطة المسائية، وهم يقدمون العناية 24 ساعة.
  - شهادات "سنوتراكس" للرياضة الشتوية، والعرض المسائي.
  - استئجار الخوذة.
- كما سيكون هنالك ملاحق لأدوات التزلج على الألواح.

الأسعار (تعتمد على سعر الصرف إلى اليورو في حينه، وقد يتغير ذلك)

الفندق وجميع البنود المذكورة أعلاه:

- رسوم الطفل الواحد - 680 ريال عماني

- رسوم الكبار 730 ريال عماني للشخص الواحد.

- رسوم / تذكرة التزلج للكبار 40 ريال عماني للشخص الواحد.

ملابس التزلج - إن لم يكن لديكم - (الجاكيت والبنطال) - فستكون التكلفة 35 ريال عماني للشخص / لكل أسبوع.  
التأمين على السفر والرياضة (تقوم بذلك كل عائلة بمفردها).

أمل أن يفي هذا الشرح بتساؤلاتكم، وأن يثير رغبتكم بالمشاركة في هذه الرحلة الثانية للمدرسة الابتدائية. أدعوكم لحضور عرض مفصل لهذه الرحلة المقترحة حيث يمكنكم طرح الأسئلة والاستفسار، وذلك في قاعة الاجتماعات في مبنى الإدارة الرئيس، يوم الأحد الموافق 15 سبتمبر، في تمام الساعة 3.00 عصرًا. بعد ذلك، سنقوم بتثبيت الحجزات خلال شهر أكتوبر.

مع أطيب التحيات،

*Shuaib Abu*

ستيوارت برادلي  
رئيس المرحلة الابتدائية